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2019ספטמבר  16          
    

 19-8מן המניין  ישיבת מועצה הנדון :
 

 .במשרדי המועצה המקומית 18:00 תשע"ט בשעה ט"ו אלול  15.9.19  -ה א'הישיבה התקיימה ביום 

 :משתתפים

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חברת מועצה –דורית נחמני 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חברת מועצה  –יפה -רוית סנדלר

 חבר מועצה – ליאור בז

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 חסרים:

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 גזבר המועצה –ליאור עמר 

 

 על סדר היום:

 התחייבות משרד הפנים  . - ₪ 20,000הכנת חוק עזר בסך -2019תקציב פיתוח  .1

 התחייבות משרד הפנים   ₪ 100,000שיקום ושיפוץ גני משחקים בסך -2019תקציב פיתוח  .2

 .התחייבות משרד הפנים - ₪ 60,000פיתוח תשתיות מבני ציבור בסך  -2019תקציב פיתוח  .3

מצ"ב התחייבות  -₪ 30,000שיקום מערכות מחשוב ותקשורת בסך -2019פיתוח תקציב  .4

 .משרד הפנים 

 .התחייבות משרד הפנים -40,000מכסחת בסך  טרקטור -2019תקציב פיתוח  .5

 הצגת מערך הווטרינריה של המועצה. .6

 .שונות .7

 .דיווחים .8

 

 נדון והוחלט:

  התחייבות משרד הפנים - ₪ 20,000הכנת חוק עזר בסך -2019תקציב פיתוח  -1לסעיף 

. נכנס נושא נוסף מהיחידה הווטרינריהשיציג את תחום פיתוח ונסיים עם מורן נתחיל בתקציבי  דוד:

 נציג אותו בסוף. אש"ח 168להתיישבות, תקציב על סך 

 .19-6: מבקשת לתקן את פרוטוקול ישיבה רוית

 ים: נוכח

 יועמ"ש המועצה – דניאל איתן

 מנכ"ל המועצה –קובי נגר 

 וטרינר המועצה–מורן מזרחי 

 מנהל המתנ"ס –אלכס מלניקוב 
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 יטופל. דוד:

חוק העזר להיטל עדכון לאש"ח, אנחנו לפני אישור  20חוק עזר בסך עדכון לתקציב פיתוח להכנת 

 אש"ח. 20צבנו לזה קה  .נצטרך לאשר 1.1.20-החל מ .סלילת כבישים ומדרכות

לערוך תחשיב חדש את הרשויות המקומיות משרד הפנים מחייב  .םהיטליבחוק העזר ישנם  יועמ"ש:

ה ת גביגבלמשל מטולה יש העזר תחשיב חדש. בחוק  לערוך  לכן, ישנה חובה  .שנים 5כל בדר"כ, 

צריך להכין תחשיב  ,לכן לא ניתן לגבות היטלים על פי חוק העזר.זה, לאחר מועד  .31.12.19.עד 

התעריף יועמ"ש. עדכון ויש טיפול של  יםכלכליהמתמחה בעריכת תחשיבים גורם  חדש, אותו עורך 

 את אישור קבל יצטרך להעדכון לאישור משרד הפנים, הגשה הלפני  .כלכלי באמצעות תחשיבנעשה 

 מליאת המועצה.

 אני לא מבין על מה אני מצביע ואיך אני אדע אם יש תזוזה בתחשיבים או שזה יעלה פחות. ליאור:

 אישור במליאה.ב מחוייב החוק לאחר תיקון התחשיבים  דוד:

 זה נטו עניין של תחשיב כלכלי מחדש. חגי:

 את זה, יכול להיות שלא נצטרך להשתמש בכל התקציב."ד שיעשה ו: יצאנו להצעות מחיר לעדוד

 אבל זאת ההערכה שלנו.

 :החלטה

 : דוד, דורית, אבי וחגיבעד

 ליאור ורוית נגד:

  התחייבות משרד הפנים ₪ 100,000שיקום ושיפוץ גני משחקים בסך -2019תקציב פיתוח  –2לסעיף 

, מבנה ביה"ס אין חצר ראויה ולא הצללה: הגנים עברו שיפוץ לאחרונה, לעומת זאת בבית הספר רוית

 נראה כמו שהוא נראה. ביה"ס בפנים נפלא אבל החצר קטסטרופה.

בגן ארז יש בעיות בטיחותיות שמחייבות אותנו להשקיע. ילדים נפצעים ולא פעם, לכן החלטתי : דוד

 , בית הספר שוקם מחדש והוא זמני כך שחבל להשקיע שם כספי ציבור מיותריםלשים שם

 החלטה:

 דוד, אבי, דורית וחגי בעד:

 יאור ורויתל נגד:

 התחייבות משרד הפנים ₪ 60,000שתיות מבני ציבור בסך פיתוח ת -2019תקציב פיתוח  – 3לסעיף 

 צביעה ותיקון נזילות. –ומבנה המועצה  בית גיל הזהבשיפוץ 

 : למה לא מציגים תוכנית מסודרת?רוית וליאור

צביעה ונזילות בחורף , לא כל דבר דורש זו תחזוקה שוטפת שמזמן לא נעשתה כאן לתיקוני : דוד

 מדובר על תקציב נמוך מהשוטף לתיקונים מינוריים במבנה הציבור הישנים. תוכנית.
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לעשות היית באופוזיציה וביקשת בקשה לגיטימית להציג מפרט מה זה אומר, מה צריך כשאתה  ליאור:

היה לי יותר קל להתחבר למה שאתה ואיך זה יתבצע זה היה בסדר, אם היית מציג את זה מסודר אז 

 מבקש. 

 אם אפשר לקחת בחשבון את מבנה בית הגבולות לפעם הבאה. רוית:

 החלטה:

 מאושר פ"א

התחייבות משרד  ₪ 30,000כות מחשוב ותקשורת בסך שיקום מער-2019תקציב פיתוח - 4לסעיף 

 הפנים

מי  .נצא להצעות מחיר .אש"ח 30של הנה ע"ס , הערכה , בין כעשר שנים: השרת במועצה ישןדוד

 יזכה. -הכי זול יהיה ש

איך זה מתבצע? מי שנרכש ממנו הוא גם מתחזק? או שזה ממי שמתחזק את הנושא  ליאור:

 מהמועצה?

 חנו ניקח.אנו נצא להצעות מחיר, את הזול ביותר כולל שירות ואחזקה אנ דוד:

 החלטה:

 מאושר פ"א

 התחייבות משרד הפנים 40,000בסך טרקטור מכסחת  -2019תקציב פיתוח  - 5לסעיף 

אנחנו שמים הרבה כסף על הבאת מכסחת כזו באופן חד  .כזהמכסחת החלטנו לרכוש טרקטור  דוד:

 ועל כל פעם שצריך לכסח אנחנו חושבים המון אם להוציא כי זה מתקציב השוטף.  פעמי

 : מה עלויות האחזקה של כלי כזה?רוית

מס' לבצע יודע בדיוק, אבל זה יאפשר לנו לתחזק את הפארק ועוד מדשאות בשוטף ולא לא  דוד:

 שעולים לנו הרבה כסף. ,מצומצם של פעמים במהלך השנה

 ת כמה זה עולה ומה ההוצאות.צריך כן לדע רוית:

היום כשיש לנו את  .ומשלמים יותר תקופהזה כמו משאית טיאוט שהיינו מביאים פעם ב אבי:

 נקייה.הרבה יותר המושבה  המשאית 

 , את זה בדקנוקבלן עולה יותר מלהחזיק את הכלי בוודאות להביא דוד:

 ן.: צריך לקחת בחשבון את העלויות כולל התחזוקה והתיקוליאור

 שנים אתה תכסה את עלויות הכיסוח. 3תוך : דורית

 החלטה:

 : דוד, אבי, דורית וחגיבעד

 : ליאור ורויתנמנעים
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 נר שלנו יציג את עצמו ואת המערך.יטרו: עכשיו מורן הודוד

  .לא ביקשתי תצוגה של המערך .ות בכתב בצורה מסודרתהיענהגשתי שאילתא שצריכה ל רוית:

נרי של יטרומבקשתה להציג את המערך: " לאחר יציאת מטולה מן המערך הורט: מצטטת הסבר מפו

האשכול, נוצר מצב בו נכון ליום כתיבת מכתב זה אין לתושבי מטולה אפשרות לשלם אגרת רשיון 

 ."אחזקת כלב כנדרש בחוק

אני מבקשת לדעת מה נעשה בנושא על מנת לפתור את הבעיה? האם וכיצד מתבצע מעקב אילו 

חוסנים ובתקופה זו? האם התושבים עודכנו בהשלכות השונות שיש למצב זה עליהם ועל כלבים מ

 .השאילתהזה לא הדרך לענות על  בעלי החיים שברשותם?"

את טועה במה לו תשובות לשאלות ששאלת.יהיו : מורן כאן בשביל להציג את המערך ומן הסתם דוד

 שאומרת, המערך עובד בצורה מיטבית.

 תשובה לשאילתה צריכה להיות כתובה כמענה רשמי מסודר ולא ככה. :רוית

היקף משרה בוטרינר מ מ"כרגע שלום לכולם, שמי מורן מזרחי אני  :מורן מזרחי וטרינר רשותי

 .2012משנת החל ברשויות ו, 2001משנת נר יאני וטר .12.5%של

רכשנו  .נריה במושבהיטרויתן תשובה לכל בעיות הוינרי שיוטרשנכנסתי לתפקיד הקמתי מערך כ

הנתונים של שם נמצאים כל  .נריםיטרושל הו תוכנה אינטרנטית מתקדמת שמחוברת למאגר הארצי

את האגרה ניתן לשלם דרך הטופס המכוון,  .סים.מ.אבאסומטולה. תושבים מקבלים תזכורת במייל 

מחסנים  99%מעט.  לא בהם שהתחסנושל חיסונים באתר או במועד החיסון. נעשו כבר שני מועדים 

 .באופן אוטומטי למערכתעדכונים שלהם נכנסים הו ,אצל רמי, רענן או אלכס

 תולים, פרוייקט שהתחיל עם האשכול?לגבי עיקור וסירוס חמה קורה : רוית

 יחד עם האשכול. משיך הסבב השני י דוד:

 : מתי היה פה לוכד?רוית

 .לא מזמן: מורן

 מה אם הסגרי נשיכה? רוית:

 אשכול.במקרה נשיכה אנחנו נעזרים בכלביה של ההייתה כלביה שבסוף נסגרה, כרגע  מורן:

 באופן כללי יש לנו כלביה באופן קבוע? רוית:

 משרד החקלאות סגר אותה. הסכם שחתמנו יש כלביה ששבועיים אחרי דוד:

ע עירוני, יצאנו לפני שבועיים למכרז תובאבל אנחנו בכיוון אחר שלדעתי יהיה הרבה יותר יעיל, 

 במקום ללכוד נעשה צילומי שבבים וקבלת דוחות הביתה.

 צריך למצוא הסגר הולם. , כי לא היו לכידות...אתההאשכולזה בדיוק הסיבה שעזבת את  רוית:

 .כולל הסגר אם צריך דבריםכל הוהוא דואג ל רלווטרינפונים במקרים כמו נשיכה : דוד
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אנחנו מתעסקים עם זה המון, צריך לחנך את בעלי הכלבים : אני מבין את מה שאת אומרת, אבי

 שיכאב להם בכיס, הם יבינו.

אתה יודע מתי בן אדם מרגיש את זה? כשהוא צריך לשלם על הכל, בפועל ניהלתי את כל  רוית:

כדי לחנך את מערך הזה, אני הסתובבתי עם הלוכד, ויש כמה שעד היום כועסים עלי וכל זה ה

 האנשים.

 זמין לכם. 24/7י אנ: מורן

כדי שנוכל לחייב את  ,עצת קצריןנסות ממוקקריאת שבבים והשל לומדים את התהליך אנחנו : דוד

. התהליך חוסך נסיעה ארוכה. י יגיש כתב אישוםעירונהתובע בתשלום, במידה ולא ישלמו ה התושב

 יש כלבייה לאיתי מקריית שמונה שנוכל להשתמש בה אם נצטרך.

 להעניש את בעל הכלב ולא שילכדו אותו.אני מסכים עם זה שצריך : הלכידה פוגעת בכלב, ליאור

 שונות – 6לסעיף 

 יבה להתיישבות. אלכס יציג זאת.אש"ח מהחט 168: אושר לנו לראשונה תקציב בסך דוד

 168 אושר לנו סכום של .עם מועצות מקומיותו פעם ראשונה שהחטיבה עובדת עם מושבות אלכס:

כמו קבלת שבת וזריקת  ,גים ועוד שלל אירועיםולטובת תכניות קהילתיות כמו פאב קהילתי, ח אש"ח

 ובנוסף יש יוזמות מתוך הקהילה. ,אנרגיה טובה לפעילות

אני חייב לציין לטובה ולהגיד תודה המרכז הקהילתי ,השנתי של תוספת לתקציב זה נכנס כ: דוד

 .ה והכל כך הכרחיתהברוכ על היוזמהענקית לחטיבה להתיישבות 

 החלטה:

 מאושר פ"א

 דיווחים – 7לסעיף 

 דורית: 

 .תינוקות 24בשיפור החזית ועד נובמבר יהיו  ,התחילו בשיפוץ המעון: מעון

חסר ילד אחד לפתיחת שני  ,עריילדים. לצ 35 ,סה"כ .נכנסו שתי גננות חדשות אביבה ורעיה :בגנים

 הסייעות הקבועות נשארו בשני הגנים. גן אחד מסובסד כולו ע"י המועצה.  ,כרגע .גנים באופן רשמי

 עשינו ישיבה מקדימה להכרות עם הגננות.  .הגנים הוכנו לתחילת השנה

בנוסף, חדר תיירות י ירדנה ביטון. שתופעל ע" ,נצבע במהלך הקיץ והוכן. יש כיתת לגו חדשה :ביה"ס

 תלמידים. 76סה"כ  בבית הספר יש .חדש

 ?תלמידים להפעלת ביה"ס : יש איזה מינימוםליאור

 לא, בסאסא היה ביה"ס יותר קטן שעבד. מנסים לקדם מהלכים מול רשויות אחרות. דורית:



                                 

6 
 

הפקנו  .ראיתי את התוכנית שהייתה דלה ,קייטנות הקיץ לא היו טובות והמון הורים התלוננו. בדיעבד

את ועד רתמתי בנוסף, משנה הבאה נקים צוות היגוי ונבנה תכנית בשיתוף נציגי הורים.  .לקחים

 ואה את התוכנית מראש הייתי משנה.הייתי רערכנו דיון הדדי. אם ההורים לגבייה ו

 .שלא תוכלו לצאת ממנה זו טעות. אתם מכניסים את עצמכם לפינה דעתי: לאבי

אבל כשצריך  ,בעיה עם ההורים שיודעים לבוא בטענות יש .אבל גם יש גבול ,: נכון לשתףליאור

 לא יודע מה הפתרון. .לשלם נעלמים

 וסומך עליה.בה תומך אני : דורית נכנסה לעובי הקורה, חגי

 : אם לא נצליח נדע להגיד, אבל ננסה.דורית

 עוד שבוע הזדמנות להרשמות הגנים לסוכות.להורים ניתן לגבי גן רציף, : דוד

לרתום את ההורים לקייטנה של ביה"ס רתמתי שתי אימהות שישכנעו את ההורים : כדי דורית

 כך נוכל להוזיל את העלויות. ,יותר וכמה שיהי .להירשם

 זה אפשרי?עם רשויות אחרות שותפות  ליאור:

רוצה לומר ששנת  נפרסם. -שיהיה משהו ממשי כ .: אנחנו במשא ומתן עם רשויות שכנותדוד

 תודה! .שעמלו קשה מאודוהחינוך ו שצריך. תודה לאנשי המשק הלימודים התחילה כמ

 ם השאילתא?ע: מה רוית

  : נעדכן בישיבה הבאה.דוד

 

 18:45הישיבה הסתיימה בשעה: 

 יערה אסור מנהלת לשכה: מהרש

 כבוד רב,ב

 

  ----------------------------                                                             ----------------------------- 

 דוד אזולאי                           קובי נגר        

 ראש המועצה                              מנכ"ל  המועצה      

 


